
VÝROČNÍ  VALNÁ  HROMADA  SDH  JEŘIŠNO   13. 01. 2018

Vážené hasičky, hasiči a vážení hosté,

Vítám Vás  na dnešní výroční valné hromadě sboru dobrovolných hasičů  místní 
organizace Jeřišno. 

Vítám přítomné hosté, kteří přijali naše pozvání

Starostku našeho Malečského okrsku  Dagmar Vaňkovou a zároveň ji vítám jako 
starostku naší obce Jeřišno.

 Zástupce starosty okrsku pana  Pavla  Špitálníka

Velitele okrsku pana Zdeňka Piskače

Navrhuji aby se dnešní  VVH  SDH Jeřišno řídila tímto programem 

        18,00  hod  zahájení               -   starosta sboru

- Volba zapisovatele                   -   provede náměstek starosty Pavel Jelínek  

- Volba  ověřovatele zápisu        -   provede náměstek starosty Pavel Jelínek       

- Volba  návrhové komise           -  provede náměstek starosty Pavel Jelínek

- Zpráva o činnosti za rok 2017        -    starosta sboru  Ladislav Marek

- Zpráva velitele SDH                       -    velitel sboru Leoš Musílek 

- Zpráva hospodáře SDH                   -   Hospodářka sboru Alena Musílková 

- Zpráva revizní rady                          -   předseda rev. rady Frant.Vaněk 

- Informace o práci dětských družstev    -   Petra Musílková



- Kontrola usnesení z minulé VVH      -   provede náměstek starosty Pavel 
Jelínek

- Návrh rozpočtu na rok 2018               -  hospodářka Alena Musílková 

- Návrh plánu práce na rok 2018           -  Pavel Jelínek

- Zpráva  návrhové komise                     -  předseda návrhové komise 

-   Schválení  přijetí nových členů          -  starosta sboru L. M.  

- Předání vyznamenání, pamětních medailí a Čestných uznání    

- Zpráva o stavu členské základny            - starosta Ladislav Marek 

- Schválení delegáta na Okresní konferenci starostů  SDH, na den 24. 3. 2018 
do Olešné

- Návrh termínu oslav 110 výročí založení SDH Jeřišno  - starosta sboru na 22. 
června 2019. 

- Návrh  nájemného za hasičskou klubovnu:

- Diskuse 

                                               

-  Schválení návrhu rozpočtu na rok 2018   -  předs. návrhové komise

- Schválení návrhu plánu práce a činnosti na rok 2018 - návrh. komise      

- Schválení výše nájmu za hasičskou klubovnu  - starosta SDH

- Občerstvení a volná zábava     

 -   K dobré náladě nám bude hrát Josef Fuxa

              



- Předání  věrnostních  medailí a čestných uznání
  
- Předání vyznamenání, pamětních medailí a Čestných uznání    

                                                     Předají 

- Starosta SDH Ladislav Marek, starostka okrsku č. 2  Dagmar Vaňková  a 
velitel SDH  Leoš Musílek. 

 Vyznamenání budou předávána dle pořadí,  jak je bude číst náměstek starosty 
Pavel Jelínek

ČESTNÉ UZNÁNÍ SDH JEŘIŠNO:    Jaroslav Šrámek
                                                               

ČESTNÉ UZNÁNÍ OSH + stužka:   Miroslav Pešek mladší
                                                          

MEDAILE ZA PŘÍKL. PRÁCI:                Martin Kalvoda
                                                          Jaroslav Bříza

MEDAILE ZA PŘÍKL. PRÁCI:      Michala Jelínková
Udělené v roce 2017                         Dana Víšková
                                                          Miluše Doležánové

MEDAILE ZA ZÁSLUHY:             František Bříza
                                                          Jaroslav Musílek
                                                          František Vaněk
                                                          Pavel Jelínek starší
                                                          Ladislav Marek  mladší
                                                          Roman Marek
                                                          Milan Klabeneš
                                                          Vladimír Šimon                                                      

ČESTNÉ UZNÁNÍ OD ÚSTŘEDÍ SDRUŽENÍ HASIČŮ ČECH MORAVY A SLEZKA:        
                                                           Josef Musílek



Plán práce a činnosti na rok 2018

Schůze výboru SDH tak, aby stihl zajistit plnění  plánu práce na rok 2018

Příprava plesu a jeho pořádání 17. února 2018

Účast starosty a velitele sboru na VVH okrsku č. 2 dne 9. února

Odvodnit pozemek okolo stavby klubovny a vybudovat chodník ze zámkové 
dlažby

Vymalovat klubovnu a její příslušenství a dokončit kuchyňku

Brigády na sběr kamene v dubnu

Účast starosty sboru na  shromáždění představitelů SDH v Olešné 24.3.2018 

Údržba požární techniky a hasičské nádrže

Zajištění pálení Čarodějnic a zajištění občerstvení 

Nácviky na soutěže v požárním sportu a účast na okrskovém kole minimálně tří 
družstev,  a účast i na jiných soutěží

Pravidelně školit řidiče na referentská vozidla pro možnost řízení DA

Zúčastnit se soutěže s historickou stříkačkou ve Škrdlovicích

Účast na závodech historických stříkaček v Mělicích 1. víkend v srpnu

Brigády na pomoc obci Jeřišno

Tradiční grilování asi opět v měsíci srpnu s pozváním sponzorů a hasičů 
z Humburků. 

Na žádost třetích obcí udělat ukázky a předváděčky s potahovou stříkačkou, v 
případě  pozvání od SDH Humburky se zúčastnit jejich akce. 

Připravit VVH za rok 2018

Jiné akce, které se schválí výborem SDH
                               
Za výbor SDH starosta SDH Ladislav  Marek



Členská základna SDH Jeřišno ke dni  31. 12. 2017. 

Řádní členové dospělí     ….... 65

Řádní členové  15 -18 let  …...  7

Řádní členové    8 -15 let  …... 14

Celkem členů:                           86

Po ukončení programu dnešní VVH SDH Jeřišno: 

Dovolte mi závěrem poděkovat velitelovi našeho sboru  Leošovi Musílkovi za 
přípravu soutěžních družstev, za jeho práci ve sboru a zejména při organizaci 
brigád na úpravě zpevněných ploch okolo hasičské zbrojnice, a hlavně … při 
stavbě garáže pro hasičskou techniku. 

Poděkovat musím i naší  starostce obce Jeřišno paní Dáši Vaňkové za její   
dlouhodobou pomoc sboru a to v uplynulém roce především: 

- obstarání dotačního titulu na DA pro naši jednotku 
- za  zajištění projektu, stavebního povolení a materiálu na stavbu garáže pro 

hasičskou techniku, která má dnes i kolaudační souhlas. 
- za aktivní práci a vystupování na našich akcích, kde musím vyzvednout  

hasičské  slavnosti v Litoměřicích ve dnech  8 – 11. června 2017

Úplným závěrem dnešní valné hromady děkuji vám všem co jste se zasloužili o 
to, že uplynulý rok byl i díky vám tak úspěšný. Všem ostatním  co vám 
zdravotní stav nedovoluje fyzicky pomáhat děkuji, že jste si udělali čas a na 
dnešní VVH přišli.  

Přeji vám všem hodně zdraví, štěstí a elánu do nového roku 2018, 
a dnešní den  příjemnou zábavu. 
  
Děkuji za pozornost.
                                     V Jeřišně 13. 1. 2018 



                                         Starosta SDH Ladislav Marek

ZPRÁVA  O  ČINNOSTI  SDH JEŘIŠNO  ZA  ROK  2017

Vážené hasičky, hasiči, vážení hosté, 

       Dnes mám ve zprávě k výroční valné hromadě SDH Jeřišno zhodnotit 
činnost našeho sboru za rok 2017.  Byl to rok velice náročný, plný práce, 
organizování, veřejného vystupování, ukázek a soutěží. Všechno jsme to i díky 
vám zvládli. Rok 2017 byl pro náš sbor i Obec Jeřišno mimořádně úspěšný a to i 
daleko za hranicemi našeho okresu a kraje.  Jen reprezentace sboru a ukázky  
s potahovou stříkačkou jsme absolvovali ve 4 krajích republiky. Na domácí 
scéně, té sportovní jsme byli také mimořádně úspěšní. 
    Díky těsné spolupráci s Obcí se podařilo v rámci dotačních titulů a doplatku 
Obce ve výši cca 200.000,- Kč zakoupit  hasičský dopravní 9. místný automobil 
DUCATO,  postavit pro něj a  další hasičskou techniku garáž  a vybudovat 
zpevněné plochy okolo hasičské zbrojnice.
    V loňské zprávě, když jsem psal, že se musíme  podívat dopředu co nás 
v následujícím období čeká,  kam se ubírat a co pro rozvoj musíme udělat, tak si 
málokdo uvědomil co sil budeme  v minulém roce muset vynaložit, abychom to 
vše zvládli. Nakonec se nám to vše povedlo a já přejdu k vlastní zprávě abych 
zhodnotil minulý rok,  jak šly akce za sebou.



Leden – začal  přípravou  VVH sboru, která byla 14 ledna. Prvně v naší historii 
nás jako pozvaný host navštívil starosta Okresního sdružení hasičů pan Josef 
Stejskal. Vybrali jsme od hasičů  po 100 Kč na členské známky a 10 Kč jako 
příspěvek na činnost okrsku, které jsem včas společně s ročním hlášením předal 
na Okresní sdružení hasičů a do okrskové pokladny. 
Okrskový funkcionáři našeho sboru to je Dáša Vaňková ve funkci starostka 
okrsku a Ladislav Marek ve funkci předsedy revizní rady si připravili zprávy pro 
Výroční valnou hromadu okrsku. 

Únor – je  pro nás  měsíc kdy náš sbor do pokladny za svojí práci přinese 
alespoň nějaké koruny.  
První únorový víkend  to jsou tradiční zabíjačkové hody, kde již od čtvrtka 
hasiči vše připravují, abychom si v sobotu mohli udělat vlastní hody.  Je radost 
se této akce účastnit a vidět zručnost hasičů i při netradičních činnostech. 
Musím také vzpomenout, že nás v Jeřišně  tento den navštívili 2 nejvyšší 
představitelé ze sdružení pro obnovu hasičských tradic a to jeho předseda 
Jindřich Hejduk a místopředsedkyně Iveta Holubová. 

Třetí víkend 18. února byl tradiční hasičský ples. Obnáší to 14 dní  jeho přípravy 
a zajištění bohaté tomboly - hrála kapela PUNC. Opět bolestí jerišských plesů je 
malá účast lidí. Přitom díky prodeji vstupenek obcházením po obcích a také díky 
našim sponzorům je to jeden z největších příjmů do naší kasy.  Bohužel nás na 
plese nepodpořila svoji účastí i značná část hasičů. 

Během měsíce února jsem začal vyplňovat a posílat předběžnou přihlášku na 
hasičské slavnosti do Litoměřic

Bylo vydáno stavební povolení na garáž pro hasičskou techniku
                                                          
Březen -  je to měsíc kdy se věnujeme přípravě techniky na letní provoz a na 
požární soutěže, v době  dobrého počasí začaly i nácviky. 

Rok 2017 pro nás byl náročnější, protože jsme začali pracovat na stavbě garáže. 
Provedli jsme základy a zpevněnou plochu podlahy ze zámkové dlažby. 

Společně s obcí Jeřišno jsme uspořádali Okresní konferenci delegátů sborů 
dobrovolných hasičů, prvně konané v Jeřišně dne 26. 3. 2017
Za tuto organizaci jsme na prapor dostali pamětní stužku. 

Duben – v tomto měsíci se již pilně nacvičuje na požární sport, tvoří se 
jednotlivé družstva a ověřuje se nejnovější taktika. 



Druhého dubna jsem se účastnil informační schůzky v Lysicích,   o organizaci a 
zajištění oslav  hasičských tradic v Litoměřicích. Tam mi již zmiňovaný 
předseda sdružení Jindřich Hejduk nabídl, zda bychom byli schopni zajistit 
ukázku s potahovou stříkačkou při slavnostním nástupu na náměstí, přímo před 
tribunou. Dále to znamenalo, že musíme mít na tribuně svého člověka, který 
celou ukázku bude komentovat. Komentování jsem se nebál, protože hned jsem 
věděl, že tam pošleme Dášu, ale ta vlastní ukázka byla opravdu na zváženou. 
Věděl jsem kdo na tribuně bude stát, a také, že to bude mimo jiných,  natáčet i 
Česká televize. 

Pak nám Jindřich Hejduk dal nabídku na vystoupení v České televizi ve studiu 
6, v pátek ráno v době konání výstavy. Měl to být zástupce za celé slavnosti, 
který by tam informoval co to slavnosti jsou, jejich tradici a cíle. Toho jsem se 
také nebál, protože jsme se s Jindřichem Hejdukem shodli, že tam opět pošleme 
Dášu. Bohužel až na výstavě jsme se dozvěděli, že na poslední chvíli to bylo 
změněno, že živé vysílání s naším zástupcem v televizi nebude. 

Udělali jsme brigádu na pomoc zemědělskému družstvu se sběrem kamene a za 
to také máme finanční příjem. Bylo tam 25 brigádníků včetně dětí.
Naše mládež se zúčastnila  akce ´´Čistá vysočina,, kde prošla komunikace a 
jejich okolí po celém území našich obcí a do pytlů sebrala,  co tam kdo hodil. 
Brigády se zaměřily na vybudování zpevněných ploch okolo hasičské zbrojnice 
s návazností na nově budovanou garáž.  Nejprve nám bagr rozhrnul stávající 
navážky a potom jsme navozili písek ze řeky, který jsme zhutnili a posypali 
jemnou drtí, na kterou jsme položili téměř 300 m2 zámkové dlažby. Zvlášť tady 
musím poděkovat Tomášovi Jelínkovi, který na nakládání písku ze řeky vzal 
rodinný bagr, Vladimíru Šimonovi a rodině Musílkové, které naváželi písek 
vlastními traktory.

Na Litoměřice jsem posílal závaznou přihlášku na vystavování techniky a 
objednal jsem ubytování a stravu. 

30. duben -  jsme již tradičně zakončili ve spolupráci se spolkem FANTAZY 
pálením čarodějnic s prodejem občerstvení, ale dětem zdarma zejména buřty na 
opékání.  Bylo tam opět mnoho lidí i z okolních obcí. 

Květen – v tomto měsíci se účastníme okrskového kola v požárním sportu, který 
v loni byl v Malči.   Hlavního  rozhodčí  tam dělala starostka okrsku Dagmar 
Vaňková, rozhodčího Luboš Škop a já jsem fotografoval. Jak jsme před 2 lety 
soutěžili  s novou stříkačkou poprvé a výsledky nebyly dobré, tak tentokrát to 
soutěžící družstva opravdu zvládly. Měli jsme tam 3 družstva, Muži starší, muži 
mladší a ženy starší. Začalo se překážkovým během na 100 metrů muži mladší. 
Za Jeřišno tam běžel Mirek Pešek, Pavel Jelínek a Tomáš Jelínek a soutěž rozjeli 



ve velkém stylu a na vedoucí tým moc sekund neztráceli. Počítali se dvěma 
soutěžícím lepší časy. Při vlastní soutěži v požárním útoku se jim také dařilo a 
celkově skončili v kategorii muži mladší na krásném druhém místě a je to za 
Jeřišno historicky nejlepší výsledek. Soutěžící, mimo výše již jmenovaných tam 
byli: Ladislav Marek ml., Marek Musílek, Pavel Jelínek ml., Miroslav Pešek 
ml., Tomáš Jelínek, David Vaněk a Dušan Neděla.

Jako druhé družstvo soutěžily ženy starší a také se jim velice dařilo a to až tak, 
že skončily na 1. místě. Družstvo žen soutěží od roku 2001, začali ve Vepříkově  
a do dnešního dne to je asi tak 5-tý titul. Ženy soutěžily v tomto složení:
Alena Musílková ml., Michaela Jelínková, Veronika Doležalová, Hana Břízová, 
Leona Musílková, Nela Musílková a Sára Šimonová. 

Naposled soutěžilo družstvo mužů starších a i když to nebylo špatné, dosáhli 
průměrného výsledku a skončili na 4 místě z osmi družstev. Soutěžili v tomto 
složení: Miroslav Pešek st., Leoš Musílek,  Miloš Bříza, Pavel Jelínek st., 
Jaroslav Musílek, Marek Sochocký a Vojtěch Konstantinovič

                                                       
Není žádnou novinkou, že hasičský sport je v současné době  nejrychleji se 
rozvíjející sport a proto všem soutěžícím za jejich dosažené výsledky děkujeme. 

Brigády:
Provedli jsme vyčištění požární nádrže a kontrolu zdravotního stavu kaprů.  
Probíhali úpravy a opravy hasičské techniky

Průběžně se dělaly brigády na stavbě garáže, Luboš Škop začal zařezávat 
jednotlivé trámy dle místa použití a vyřezávat čepy a dlaby. Při brigádě pak 
položili základní rám a postavili obvodové stěny a plné vazby. 

Červen – v tomto měsíci nás především  čekala aktivní účast na hasičských 
slavnostech v Litoměřicích a hned od začátku měsíce se vše soustředilo na jejich 
přípravu. Jako první jsme koupili na potahovou stříkačku novou hadici C, aby 
nám při ukázce znovu ta stará nepraskla. Nakoupili jsme nové dobové přilby 
v počtu 6-ti kusů v celkové hodnotě 20.000,- ?
Dále jsme objednali propagační předměty a to vše s naším znakem SDH a byly 
to především výtisk malého informativní almanach o našem sboru,  tužky, 
zapalovače a tašky. Domečky, které jsme měli hasit na ukázce obě Alenky 
Musílkovi vyrobily a namalovaly sami. Samozřejmě sem patří naleštění 
stříkačky a plno dalších příprav. Koně jsme měli zajištěné včetně Jirky Karlíka a 
opět ho do Litoměřic odvezl  Luboš Škop. 
První výprava odjela ve čtvrtek 8. června a ta tam hned po příjezdu složila 
stříkačku a rozvinula základní tábor. Místo nám tam už drželi hasiči Humburků. 



Stříkačku jsme opět přivezli za TRANZITEM od Mirka Peška. Jak jsem se výše 
zmínil, že bylo zrušené vystoupení našeho zástupce v televizi, tak nám místo 
toho nabídli udělat roští,   jak připravujeme svojí stříkačku na výstavu,  při 
natáčení do televize s Alenou Borlovou a mluvčí HZS. Jelikož to bylo v pátek  
ráno od 5,30  hodin  a večer se vždy ponocovalo, tak jsme se moc nevyspali. 
Této akce se účastnili: Ladislav Marek st. Vladimír Šimon, Pavel Jelínek ml. 
Mirek Pešek ml. A Marek Musílek, 

Během pátku dorazila zbývající část účastníků výstavy. Tento den je výstava 
určená především pro školní zájezdy a mateřské školy. Jak všichni víme, dětem 
se musíte věnovat a něčím je zaujmout, protože jim ta historická technika sama 
od sebe moc neříká. Tady musím před všemi pochválit především Dášu a Frantu 
Vaňkovi a oba Mirkové Peškovi. Neříkám, že ostatní se toho vůbec neúčastnili, 
ale tito 4 celý půlden co tam školy byly pro ně vymýšleli soutěže, dělali jim 
různé ukázky a za jejich výkony je i odměnili bonbónem, či jinou věcí. Můžu 
říct, že žádný sbor u jeho stánku neměl takové početné skupiny jako byly u nás. 

Po ukončení výstavy v 18 hodin jsme se někteří odebrali do města na ubytovnu a 
nebo také jinam. Roman Marek jako praporečník, já  a Jiří Karlík jsme šli na 
tradiční floriánskou mši do katedrály  sv. Štěpána na Dómském náměstí, kde 
celebroval opět biskup Jan Baxant.  Na 5O sborů si tam přišlo  pro požehnání 
svých praporů. . 

Po vzbuzení v sobotu ráno jsme věděli, že nás čeká den D, protože jsme měli 
předvést ukázku historického hašení před takřka celým národem. Na tribuně 
nestál snad jen prezident, jinak tam byli ministři vlády, celé nejvyšší vedení 
hasičů včetně HZS, zástupci církve včetně kardinála Duky, krajští hejtmani, 
zástupci delegací okolních států a Dáša Vaňkova. 
Ono v podstatě se nebylo čeho bát, protože jsme to měli všechno nacvičené, 
přesně jsme věděli, že jak Dáša na tribuně dostane slovo máme cca 5 minut čas 
než vyjedeme. To jsme měli jištěné sirénou, kdybychom jí nerozuměli tak na její 
pokyn Jarda Musílku zahouká sirénou. Na to jsme měli jet a Vojta 
Konstantinovič měl troubit na trubku hoří. Téma jsme měli jak naše stříkačka 
hasila v roce 1911 ve Vepříkově, aby to vypadalo věrohodně tak jsme měli ty 
výše zmíněné papírové domečky. Jelikož jsme tam nesměli nic zapalovat, tak 
pro vytvoření iluze ohně jsme sebou měli Aničku Konstantinovičovou 
obléknutou jako plamínek a ona z těch domků přeskakovala z jednoho na druhý. 

Aby diváci pochopily co tam děláme tak jim Dáša měla náš příběh prvně 
povědět a potom jsme měli jet a hasit a dělat všechno nacvičené. 

Jak to dopadlo:  Dáša začala mluvit, pozdravila, dala pohov nastoupeným 
vystavovatelům a začala představovat náš sbor. Musím konstatovat, že když 



začala mluvit tak opravdu celé náměstí ztichlo a to se před ní žádnému řečníkovi 
nepovedlo. Bohužel od počátku co začala mluvit se do mě  trefoval pořadatel na 
druhém konci náměstí, který byl  pověřený  starostí o vyslání koní k ukázce, že 
máme jet. Vůbec nechtěl slyšet, že máme domluvený signál, kdy máme jet a že 
my jsme ty poslední co budou rozhodovat kdy pojedeme. Říkám Jirkovi 
Karlíkovi no tak teda jeď, ale jeď pomalu. Kdo znáte Jirku, tak víte, že na 
ukázkách jezdí jako na pohřbu a já mu řekl jeď pomalu. Bylo to jako když koně 
chtějí popojít, ale jen tak aby o tom kočí nevěděl, ale přesto jsme se přibližovali 
k tribuně. To byl pohled. Jenže nás uviděl Jarda a tak Dáši do projevu začal 
houkat na sirénu a Vojta troubil hoří, hoří. No Dáša brzy zjistila co se děje a 
když  viděla těch stránek ke čtení, hned pochopila, že to číst nemůže a začala 
mluvit z patra. Mi jsme mezi tím předvedli ukázku, Anička si tam plápolala 
s ohromným úspěchem a mi  jsme to za potlesku všech začali pomalu balit. 
Nakonec při ohlasech jsme se dověděli, že se to líbilo … a to kdyby to viděli 
celý. Ukázku s koňmi mimo Dáši Vaňkové  na tribuně předvedli: Koně Jiří 
Karlík a dále, já Pešek Mirek otec i syn, Marek Musílek, Pavel Jelínek, Dušan 
Neděla a  Vojta a Anička Konstantinovičovi. S odpřaháním koní pomáhal Luboš 
Škop. 

Dál už v Litoměřicích dopadlo všechno dle předpokladu a tak se někteří vrátili 
v sobotu domů, ale většina až v neděli. 
Kdo tam všechno byl: Já, Roman Marek, Miroslav Pešek st. i ml., František a  
Dagmar Vaňkovi, Musílek Leoš a Petra, Jaroslav a Marek Musílkovi, Pavel 
Jelínek st. i ml., Luboš Škop, Dušan Neděla, Jobová Erika, Jiří Karlík, Vladimír 
Šimon a Vojta a Anna Konstantinovičovi. 

Poznámka: Za okres Havlíčkův Brod jsme od roku 2010 jediní kdo tam jezdí. 
Nepočítám účast hasičského muzea z Přibyslavi pod vedením ředitele pana 
Jiřího Pátka. 

   17. června u  příležitosti 80 výročí založení SDH Lomeček  jsme se zúčastnili 
slavnostního průvodu z obce Lomec do  Lomečku, kde jsme udělali ukázku 
historického hašení naší zápřahovou stříkačkou, se kterou nám s koňmi jezdila 
Leona Satoriová.  Ukázka se všem líbila oheň jsme tentokrát uhasili. 
Bylo to tam pěkné a když jsme se zvedli k odjezdu tak nás ani nechtěli pustit, 
moc se jim líbili naše bílé uniformy.  
Byli tam: Ladislav Marek st., Josef a Leoš Musílkovi, Vladimír Šimon, Mirek 
Pešek st., Jaroslav Bříza, Vojta a Anička Konstantinovičovi, koně Leona 
Satoriova.  



Naši  hasiči byly téhož dne ještě na noční soutěži v požárním sportu v Libici nad 
Doubravou a později ještě  v Habrech a na Poháru starosty obce v Nové Vsi.

Průběžně se v měsíci dělali brigády okolo hasičské zbrojnice, na požární nádrži 
a hasičské výzbroji zejména tentokrát na koňce. 

Brigádně tento měsíc se na garáži při všem shonu podařilo dodělat spodní stavbu 
dřevostavby a začali osazovat  krovy. 

Červenec – prázdninový měsíc – ne,  samá brigáda na garáži
Provedli jsme dokončení montáže krovu, laťování a fólie střechy, pokládka 
střešní krytiny a zahájení montáže opláštění stěn deskami OSB. 

 Srpen – První srpnová sobota  tentokrát 5. srpna  patří soutěži historických 
stříkaček v Mělicích u Přelouče. Loni to byl náš druhý ročník. Jedná se o 
netradiční soutěže, které jsou především dovednostní. Tentokrát jsme se umístili 
na 8 místě z 12, ale to především tím, že  jsme na soutěže nastupovali jako druzí 
a nestačili jsme okoukat taktiku a techniku. V podstatě kdo šel déle tak měl lepší 
umístění. Přesto soutěž měla primát v tom, že ji vyhrálo SDH, které tam bylo 
prvně a to se ještě nikomu nepovedlo. 
Byli jsme tam ve složení: Musílkovi Josef a Jarda, oba s manželkami, Ladislav 
Marek st., Pavel Jelínek st., František Vaněk  a Mirek Šimon

Ostatní prázdninová činnost byla opět zaměřena hlavně na brigády na stavbě 
garáže na které se stavělo lešení a dokončila se montáž desek OSB a vyřezali 
jsme průzory na okna. 

                                                 
Tradicí u nás je, že v polovině měsíce srpna grilujeme prasátko. Máme to jako 
odměnu za svoji celoroční práci a jako poděkování za sponzorování našeho 
sboru jsme opět pozvali naše sponzory. 
Loni jsme to pojali dost  pracovně,  dopoledne byla brigáda na garáži a 
odpoledne se grilovalo.

. 

Září – proběhlo zejména  v brigádách na stavbě garáže. Penetrovaly se desky 
opláštění z OSB, nalepili jsme na ně polystyren EPS 70 F 40 mm, jako spojovací 
můstek pod fasádu, osadili okna a začali natahovat stěrku z lepidla s perlinkou.



23. září na pozvání Pardubického kraje  a Okresního  sdružení hasičů Svitavy 
jsem jel se synem  Romanem do Svitav na první ročník setkání historických 
praporů. Dostali jsme tam u té příležitosti pamětní stužku na prapor a pamětní 
list.  Místní Děkan  požehnal  praporům. Prapor byl nafocen do sbírky 
historických praporů sborů České republiky. Musím říct, že celou dobu silně 
pršelo a při nástupu jsme úplně promokli. 

V září jsme ještě pořádali  posvícenské posezení. 

Říjen – opět i říjen byl především o brigádách na garáži. Dokončili jsme 
natahování lepidla s perlinkou a ještě jednu stěrkovou vrstvu. Lepidlo jsme 
napenetrovali probarvenou penetrací pod tenkovrstvou omítku. Dne 21. října 
jsme provedli tenkovrstvou omítku ve stejné barvě jako je klubovna s hasičskou 
zbrojnicí. Nakonec se provedl rozvod elektřiny,  osazení vrat a celkový úklid. 

Při údržbě požární techniky strojníci provedli zimní přechody na stříkačkách a 
ostatní věci včetně potahových stříkaček  se uložily a zakonzervovali. 
Naposledy jsme před zimou vyčistily požární nádrž a opět zkontrolovali, jak se 
vede kapří osádce. 

25.  říjen, ale bude památečný, protože jsme konečně dovezli nové auto 
DUCATO, dle našeho zadání v hasičské úpravě. Teď si ho hlavně vážit a 
nedopustit jeho poškození. 

Listopad -  byl pro náš sbor oddechový. Absolvovali jsme školení řidičů 
v Uhelné Příbrami a školení na vysílačky v autě rovněž v Uhelné Příbrami. 

 Prosinec  -  ve spolupráci s obcí podíleli na rozsvěcení vánočního stromku na 
návsi, a některé další drobné činnosti. Konec roku byl jako jiné roky ve znamení 
svátečního odpočinku a přípravy silvestrovské oslavy na hasičské klubovně. 

                                                            
Vážení hasiči a hasičky toto byla stručná zpráva o činnosti za uplynulý rok. 
Jak jsme slyšeli, byl to rok plný akcí, na kterých jsme se společně účastnili. 
Máme z nich opravdovou radost a myslím, že jsme důstojně reprezentovali náš 
sbor a Obec. Přesto jako nejvýznamnější vidím, že jsme postavili vlastními 
silami brigádně  garáž pro hasičskou techniku, kde naši členové zdarma 



odpracovali 1879 hodin. Dále ještě dalších 430 hodin na zpevněných plochách 
okolo hasičské zbrojnice. Musím také vzpomenou na manželky hasičů, které pro 
brigádníky vařily, smažily a pekly obědy.  Zůstane to i po nás budoucím 
generacím a všem to usnadní další činnost ve sboru. Získáním dopravního auta 
pro hasičskou jednotku bude plno našich aktivit jednodušší. 
Apeluji na vás všechny, aby jste si nabytých věcí vážili, opatrovali je a pak  nám 
budou sloužit po řadu desítek let. 

    Ano je to neskutečná aktivita našich členů  a v žádném okolním SDH to nemá 
obdoby co naši členové v tomto roce dokázali ve svém volnu, zdarma brigádně 
odpracovat. Na některých odborných pracích nám chodili pomáhat i někteří ne 
hasiči a to především Ladislav Šrámek a Josef Klepetko. 

Všem, co jste se za takto úspěšný rok zasloužili za celý výbor našeho SDH 
děkuji.
  Přeji vám hodně zdraví a štěstí a mnoho osobních i hasičských úspěchů 
v nadcházejícím roce 2017

                               

         Výroční valná hromada SDH Jeřišno 13. ledna 2018 
                                                                        

                                                        
                        Starosta SDH Jeřišno Ladislav Marek v.r. 




